
X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 3 POSĖDYJE PRIIMTŲ 

SPRENDIMŲ SĄRAŠAS 

 

Eil. 

Nr. 

 

 

D
a
ly

v
a
v
o
 

ta
ry

b
o
s 

n
a
ri

ų
 

B
a
ls

a
v

o
 

U
ž
 

P
ri

eš
 

S
u

si
la

ik
ė 

B
en

d
ru

 

su
ta

ri
m

u
 

T1-154 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

veiklos reglamento keitimo komisijos 

sudarymo. 

25 25 - - - b. s. 

T1-155 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

Etikos komisijos sudarymo ir jos veiklos 

nuostatų patvirtinimo. 

25 25 - - - b. s. 

T1-156 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 

Antikorupcijos komisijos sudarymo ir veiklos 

nuostatų patvirtinimo. 

25 25 - - - b. s. 

T1-157 Dėl Plungės rajono savivaldybės Peticijų 

komisijos sudarymo. 

25 25 - - - b. s. 

T1-158 Dėl Plungės rajono savivaldybės kolegijos 

sudarymo ir jos sudėties patvirtinimo.   

25 25 - - - b. s. 

T1-159 Dėl Plungės specialiojo ugdymo centro 

nuostatų patvirtinimo. 

25 25 - - - b. s. 

T1-160 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 

m. spalio 27 d. sprendimo Nr. T1-211 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės turizmo tarybos 

nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo. 

25 25 - - - b. s. 

T1-161 Dėl Plungės rajono savivaldybės Sporto 

tarybos patvirtinimo. 

25 25 - - - b. s. 

T1-162 Dėl Lietuvos Respublikos 2023 metų valstybės 

biudžeto lėšų, skirtų išlaidoms, susijusioms su 

Plungės rajono savivaldybės mokyklų 

mokytojų, dirbančių pagal ikimokyklinio, 

priešmokyklinio ir bendrojo ugdymo 

programas, personalo optimizavimu, 

apmokėti, paskirstymo tvarkos aprašo 

patvirtinimo. 

25 25 - - - b. s. 

T1-163 Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo 

įstaigų, Plungės paslaugų ir švietimo pagalbos 

centro pedagoginių pareigybių ir 

nepedagoginių pareigybių, finansuojamų iš 

mokymo lėšų, didžiausio leistino skaičiaus 

2023–2024 mokslo metams patvirtinimo. 

25 25 - - - b. s. 

T1-164 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 

m. balandžio 28 d. sprendimo Nr. T1-98 „Dėl 

Plungės miesto istorinio centro pastatų fasadų 

tvarkymo finansavimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimo. 

25 25 - - - b. s. 

T1-165 Dėl Plungės rajono savivaldybės Jaunimo 

reikalų tarybos sudėties patvirtinimo. 

25 25 - - - b. s. 

T1-166 Dėl Plungės akademiko Adolfo Jucio 

progimnazijos nuostatų patvirtinimo. 

25 25 - - - b. s. 
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T1-167 Dėl buveinės registracijos adreso Narvaišių 

kaimo bendruomenei suteikimo 

25 25 - - - b. s. 

T1-168 Dėl atstovo į Šiaulių teritorinės ligonių kasos 

stebėtojų tarybą delegavimo. 

25 25 - - - b. s. 

T1-169 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 

m. liepos 25 d. sprendimo Nr. T1-182 ,,Dėl 

Plungės rajono savivaldybės psichologinių 

krizių valdymo komisijos sudarymo ir jos 

veiklos reglamento patvirtinimo“ pripažinimo 

netekusiu galios. 

25 25 - - - b. s. 

T1-170 Dėl Plungės rajono savivaldybės 

Bendruomenės sveikatos tarybos sudarymo. 

25 25 - - - b. s. 

T1-171 Dėl integralios pagalbos teikimo Plungės 

rajono savivaldybėje tvarkos aprašo 

patvirtinimo. 

25 25 - - - b. s. 

T1-172 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2016 

m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-249 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės Neveiksnių 

asmenų būklės peržiūrėjimo komisijos 

sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo. 

25 25 - - - b. s. 

T1-173 Dėl Plungės socialinių paslaugų centro vidaus 

valdymo struktūros patvirtinimo. 

25 23 - - - b. s. 

T1-174 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. T1-156 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės infrastruktūros 

plėtros rėmimo programos komisijos sudėties 

ir komisijos darbo reglamento patvirtinimo“ 

pakeitimo. 

24 24 - - - b. s. 

T1-175 Dėl ilgalaikio materialiojo ir trumpalaikio 

materialiojo turto perėmimo Savivaldybės 

nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir 

disponuoti juo patikėjimo teise. 

24 24 - - - b. s. 

T1-176 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 

m. lapkričio 26 d. sprendimo Nr. T1-259 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės vietinės reikšmės 

kelių (gatvių) sąrašų patvirtinimo bei turto 

perdavimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti 

patikėjimo teise“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

24 24 - - - b. s. 

T1-177 Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto 

pripažinimo netinkamu naudoti bei jo 

nurašymo. 

24 24 - - - b. s. 

T1-178 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 

m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T1-345 „Dėl 

viešame aukcione parduodamo Savivaldybės 

nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų 

daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

24 24 - - - b. s. 

T1-179 Dėl sutikimo priimti Savivaldybės 

nuosavybėn dovanojamą nekilnojamąjį turtą. 

24 24 - - - b. s. 

T1-180 Dėl Plungės rajono savivaldybės atstovų 24 24 - - - b. s. 
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delegavimo į Telšių regiono integruotos 

teritorijų vystymo programos įgyvendinimo 

koordinavimo darbo grupę. 

T1-181 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos nario 

Ramūno Lydžio atstovavimo Savivaldybei. 

24 24 - - - b. s. 

T1-182 Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės ir 

AB „LTG INFRA“ jungtinės veiklos 2021 m. 

kovo 2 d. sutarties Nr. SUTK (LGI)-19/A1-14 

Papildomam susitarimui Nr. 3 dėl projekto 

„Plungės miesto autobusų ir traukinių stoties 

sujungimo projektas“ įgyvendinimo. 

24 24 - - - b. s. 

T1-183 Dėl sutikimo pratęsti Savivaldybei nuosavybės 

teise priklausančio žemės sklypo dalies 

nuomos sutartį. 

24 24 - - - b. s. 

T1-184 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 

m. gegužės 26 d. sprendimo Nr. T1-138 „Dėl 

Savivaldybei nuosavybės teise priklausančio 

turto valdymo, naudojimo ir disponavimo juo 

ataskaitos rengimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

24 24 - - - b. s. 

T1-185 Dėl Plungės rajono savivaldybės smulkiojo ir 

vidutinio verslo rėmimo lėšų skyrimo ir 

naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

24 24 - - - b. s. 

T1-186 Dėl nuomos mokesčio už valstybinę žemę 

tarifų nustatymo. 

24 24 - - - b. s. 

T1-187 Dėl žemės mokesčio tarifų nustatymo. 24 24 - - - b. s. 

T1-188 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. vasario 23 d. sprendimo Nr. T1-51 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės biudžetinių 

įstaigų didžiausio leistino pareigybių (be 

pareigybių, finansuojamų iš ugdymo 

reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus 

patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimo. 

24 24 - - - b. s. 

T1-189 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-2 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 metų 

strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo. 

24 24 - - - b. s. 

T1-190 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-3 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023 metų 

biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

24 24    b. s. 

_______________________ 
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

3 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2023 m. birželio 22 d. Nr. T-8  

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2023 m. birželio 22 d., 13:00–16:15 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorės – Irmantė Kurmienė, Irma Kvizikevičienė, Savivaldybės tarybos 

posėdžių sekretorės. 

Posėdyje dalyvavo 25 Savivaldybės tarybos nariai. 

Posėdžio protokolą rašė: Irma Kvizikevičienė ir Irmantė Kurmienė, Savivaldybės tarybos 

posėdžių sekretorės. 

 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

 

Savivaldybės tarybos 3 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas Plungės rajono savivaldybės 

www.youtube.com kanalu.  

  

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 3 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

2. Informacija apie Klaipėdos priešgaisrinės gelbėjimo valdybos Plungės priešgaisrinės 

gelbėjimo tarnybos ir Plungės rajono savivaldybės priešgaisrinės apsaugos tarnybos veiklą 2022 

metais. 

Pranešėjai: Mykolas Pronckus, Klaipėdos priešgaisrinės gelbėjimo valdybos Plungės 

priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos viršininkas; Vladas Šimkus, Plungės rajono savivaldybės 

priešgaisrinės apsaugos tarnybos viršininkas. 

3. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento keitimo komisijos sudarymo. 

4. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Etikos komisijos sudarymo ir jos veiklos nuostatų 

patvirtinimo.  

5. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Etikos komisijos pirmininko pavaduotojo 

skyrimo. 

6. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Antikorupcijos komisijos sudarymo ir veiklos 

nuostatų patvirtinimo.  

7. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos Antikorupcijos komisijos pirmininko pavaduotojo 

skyrimo.  

8. Dėl Plungės rajono savivaldybės Peticijų komisijos sudarymo. 

9. Dėl Plungės rajono savivaldybės kolegijos sudarymo ir jos sudėties patvirtinimo.   

10. Dėl Plungės specialiojo ugdymo centro nuostatų patvirtinimo. 

11. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. spalio 27 d. sprendimo Nr. T1-211 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės turizmo tarybos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo. 

12. Dėl Plungės rajono savivaldybės Sporto tarybos patvirtinimo. 

13. Dėl Lietuvos Respublikos 2023 metų valstybės biudžeto lėšų, skirtų išlaidoms, 

susijusioms su Plungės rajono savivaldybės mokyklų mokytojų, dirbančių pagal ikimokyklinio, 

http://www.youtube.com/
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priešmokyklinio ir bendrojo ugdymo programas, personalo optimizavimu, apmokėti, paskirstymo 

tvarkos aprašo patvirtinimo.  

14. Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų, Plungės paslaugų ir švietimo pagalbos 

centro pedagoginių pareigybių ir nepedagoginių pareigybių, finansuojamų iš mokymo lėšų, 

didžiausio leistino skaičiaus 2023–2024 mokslo metams patvirtinimo. 

15. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. balandžio 28 d. sprendimo Nr. T1-98 

„Dėl Plungės miesto istorinio centro pastatų fasadų tvarkymo finansavimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimo.  

16. Dėl Plungės rajono savivaldybės Jaunimo reikalų tarybos sudėties patvirtinimo.  

17. Dėl Plungės akademiko Adolfo Jucio progimnazijos nuostatų patvirtinimo.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas. 

18. Dėl buveinės registracijos adreso Narvaišių kaimo bendruomenei suteikimo. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas. 

19. Dėl atstovo į Šiaulių teritorinės ligonių kasos stebėtojų tarybą delegavimo. 

20. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. liepos 25 d. sprendimo Nr. T1-182 ,,Dėl 

Plungės rajono savivaldybės psichologinių krizių valdymo komisijos sudarymo ir jos veiklos 

reglamento patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios. 

21. Dėl Plungės rajono savivaldybės Bendruomenės sveikatos tarybos sudarymo. 

22. Dėl integralios pagalbos teikimo Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo 

patvirtinimo. 

23. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2016 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-249 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės Neveiksnių asmenų būklės peržiūrėjimo komisijos sudarymo ir jos 

nuostatų patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo. 

24. Dėl Plungės socialinių paslaugų centro vidaus valdymo struktūros patvirtinimo. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

25. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. T1-156 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės infrastruktūros plėtros rėmimo programos komisijos sudėties ir 

komisijos darbo reglamento patvirtinimo“ pakeitimo. 

26. Dėl ilgalaikio materialiojo ir trumpalaikio materialiojo turto perėmimo Savivaldybės 

nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

27. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. lapkričio 26 d. sprendimo Nr. T1-259 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių (gatvių) sąrašų patvirtinimo bei turto 

perdavimo Plungės rajono savivaldybės administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo 

teise“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo. 

28. Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimo netinkamu naudoti bei jo nurašymo.  

29. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T1-345 

„Dėl viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų 

sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

30. Dėl sutikimo priimti Savivaldybės nuosavybėn dovanojamą nekilnojamąjį turtą. 

31. Dėl Plungės rajono savivaldybės atstovų delegavimo į Telšių regiono integruotos teritorijų 

vystymo programos įgyvendinimo koordinavimo darbo grupę. 

32. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos nario Ramūno Lydžio atstovavimo Savivaldybei. 

33. Dėl tarnybinių lengvųjų automobilių įsigijimo, nuomos ir naudojimo Plungės rajono 

savivaldybės  biudžetinėse įstaigose taisyklių patvirtinimo. 

34. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės ir AB „LTG INFRA“ jungtinės veiklos 2021 

m. kovo 2 d. sutarties Nr. SUTK (LGI)-19/A1-14 Papildomam susitarimui Nr. 3 dėl projekto „Plungės 

miesto autobusų ir traukinių stoties sujungimo projektas“ įgyvendinimo. 

35. Dėl sutikimo pratęsti Savivaldybei nuosavybės teise priklausančio žemės sklypo dalies 

nuomos sutartį. 

36. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. gegužės 26 d. sprendimo Nr. T1-138 

„Dėl Savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto valdymo, naudojimo ir disponavimo juo 

ataskaitos rengimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 
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Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas. 

37. Plungės rajono savivaldybės Savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto valdymo, 

naudojimo ir disponavimo juo 2022 metų ataskaitos pristatymas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras.  

38. Dėl Plungės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų skyrimo ir 

naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

39. Dėl nuomos mokesčio už valstybinę žemę tarifų nustatymo.  

40. Dėl žemės mokesčio tarifų nustatymo. 

41. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 23 d. sprendimo Nr. T1-51 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių (be pareigybių, 

finansuojamų iš ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimo. 

42. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-2 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo. 

43. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. T1-3 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimo. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas.  

44. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis, pradėdamas posėdį pasidžiaugė, kad posėdyje 

dalyvauja Rimvydas Pilibaitis, naujai paskirtas Vyriausybės atstovas Šiaulių ir Telšių apskrityse, 

kuris kuruoja ir Plungės rajono savivaldybę. Taip pat Savivaldybės meras pasveikino tarybos 

narius: Rimantą Petkų, Tadą Šetkauskį, Robertą Endriką ir Liudą Skierų su gimtadieniais.  

 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 3 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė posėdžio darbotvarkę, siūlydamas iš 

darbotvarkės išbraukti 33 klausimą „Dėl Tarnybinių lengvųjų automobilių įsigijimo, nuomos ir 

naudojimo Plungės rajono savivaldybės biudžetinėse įstaigose taisyklių patvirtinimo“ dėl gautų 

pagrįstų pastabų, siūlė klausimą perkelti į kitą Savivaldybės tarybos posėdį, prieš tai apsvarsčius 

pastabas komitetuose. 

Tarybos narys Robertas Endrikas klausė, kodėl Kaimo reikalų komitete svarstytus klausimus 

nepristato tarybai šio Komiteto pirmininkas. Meras atsakė, kad klausimus gali svarstyti keletas 

komitetų, bet pristato vieno komiteto pirmininkas, kaip šį kartą ir nutiko. 

Taip pat meras pagarsino Vyriausybės atstovo prašymą – balsuoti priimant visus sprendimus.  

Vyriausybės atstovas Rimvydas Pilibaitis kalbėjo, kad Lietuvos Respublikos vietos 

savivaldos įstatyme (toliau – Įstatymas) numatyta, kad tarybos sprendimai priimami balsų dauguma 

balsuojant. Tačiau gali būti reglamente numatyta išimčių.  

Savivaldybės teisininkas Vytautas Tumas pakomentavo, kad Plungės rajono savivaldybės 

tarybos veiklos reglamente (toliau – Reglamentas) numatyta galimybė, jog sprendimai gali būti 

priimti ir be balsavimo – bendru tarybos narių sutarimu. Priimant sprendimą bendru sutarimu, 

laikoma, kad visi tarybos nariai balsavo „už“. 

Opozicijos lyderis Mindaugas Kaunas taip pat išreiškė pritarimą apie galimybę priimti 

sprendimus bendru sutarimu, kas yra numatyta ir Reglamente, kurio paskirtis – reguliuoti kokybiško 

ir greito proceso vykdymą. 

NUSPRĘSTA. Bendru sutarimu posėdžiauti pagal pateiktą posėdžio darbotvarkę su 

pasiūlytais pakeitimais.  

 

2. SVARSTYTA. Informacija apie Klaipėdos priešgaisrinės gelbėjimo valdybos Plungės 

priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos ir Plungės rajono savivaldybės priešgaisrinės apsaugos tarnybos 

veiklą 2022 metais (pranešimo medžiaga pridedama). 

Pranešėjas Mykolas Pronckus, Klaipėdos priešgaisrinės gelbėjimo valdybos Plungės 
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priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos (toliau – PGT) viršininkas, išsamiai pristatė pranešimą ir 

pasidžiaugė, kad per praeitus metus pavyko išvengti skaudžių nelaimių atvejų. 

Mindaugas Kaunas klausė, kokia tendencija ir kokios problemos bei sprendimo būdai dėl 

gaisrų, kurių priežastis suodžiai (savaiminis medžiagų užsidegimas) ir kilusių kaminuose dėl krosnių, 

židinių bei dūmtraukių eksploatavimo taisyklių pažeidimų. Teiravosi, ar Priešgaisrinės apsaugos ir 

gelbėjimo departamentas (toliau – Departamentas) teikė siūlymus. 

Mykolas Pronckus atsakė, kad Departamentas siūlymų neteikė, bet vizija numatyta, kad 

pareigūnai turi vykdyti didesnę prevenciją informuojant gyventojus apie galimybes ir būtinybę 

saugotis ir išvengti gaisro. M. Pronckus akcentavo, kad yra pasitelkiama Savivaldybės priešgaisrinės 

apsaugos tarnyba ir Savivaldybės administracijos darbuotojai – seniūnai, kurių prašoma pateikti 

informaciją apie poreikį apsaugos ir kitų reikalingų priemonių gyventojams gaisro prevencijai. 

Paminėta, kad informaciją pateikė dvi seniūnijos. 

Mindaugas Kaunas replikavo, kad Administracijos atstovai išgirdo apie poreikį 

bendradarbiauti ir pasidžiaugė, kad Plungės rajone jau eilę metų nėra žuvusių gaisruose ir kad Plungės 

ugniagesiai turbūt jau turės autokeltuvą-automobilines kopėčias, kurios ženkliai palengvina gaisro 

gesinimą daugiabučiuose. 

Tarybos narys Julius Nekrašas teiravosi, kodėl tik iš dviejų seniūnijų yra gauti sąrašai apie 

pavojingus pastatus ir gyventojų poreikį informuoti prevenciškai. Kokios šito priežastys, nes 

daugumoje seniūnijų yra galimų gaisro židinių ir asmenų, kuriems yra prevencijos poreikis. Klausimą 

J. Nekrašas peradresavo Administracijai dėl seniūnų raginimo per seniūnų sueigas apie šių sąrašų 

pildymą, kas gali padėti išvengti gaisro atvejų ir nelaimių. 

M. Pronckus kalbėjo, kad kaip tik dalyvavo seniūnų sueigoje su prašymu šią informaciją 

pateikti, tad dar kartą paprašė Administracijos pakartotinai paraginti seniūnus su šios informacijos 

pateikimu, nes nežinant poreikio ir būtinybės, sunku vykdyti prevenciją. 

Meras apgailestavo dėl seniūnų nesureagavimo į prašymą. 

Tarybos narys Marijus Kaktys teiravosi dėl ūkininkų ūkių patikrų, koks eiliškumas ir galbūt 

yra sudarytas apsilankymo grafikas. Jo teigimu, ūkininkai suinteresuoti bendradarbiauti su 

priešgaisrine gelbėjimo tarnyba ir nori pasiruošti taip, kad išvengti galimų gaisrų. 

Mykolas Pronckus informavo, kad patvirtinti metiniai grafikai yra vieši ir skelbiami 

internetinėje svetainėje www.vpgt.lt, kur galima pasitikrinti, ar ūkis patenka į metinio patikrinimo 

planą.  

Pranešėjas taip pat akcentavo, kad priežiūros pareigūnai susistemino visus objektus, kurių 

paskirtis buvo viešojo sektoriaus reikmėms, bet eilę metų nenaudojami, o juose įrengtos gyvenamos 

patalpos. Pareigūnai lankosi ir tikrina šiuos pastatus. Informacija perduodama Savivaldybei apie 

pastatus, kurie eksploatuojami ne pagal paskirtį ar pažeidžia teisės aktus. Šie pastatai yra 

Savivaldybės kompetencijoje ir prerogatyvoje ir Savivaldybės administracijos specialistai turi tikrinti 

šiuos pastatus bei priimti sprendimus, numatytus teisės aktuose. 

Tarybos narys Adomas Zamulskis teiravosi, kokia padėtis su autoparku ir kokių dar didesnių 

problemų turi Plungės priešgaisrinė gelbėjimo tarnyba. 

M. Pronckus pasidžiaugė, kad iki rugsėjo mėn. turėtų pasiekti naujas automobilis, o iki 

naujųjų metų – naujas autokeltuvas. Taip pat paminėjo, kad didelis dėmesys skiriamas įrangos 

atnaujinimui, skirtos gelbėjimo darbams vykdyti ant vandens ir ant ledo. Paminėjo, kad vyksta naujos 

valties ir variklio ant valties viešieji pirkimai. 

Pranešėjas akcentavo dėl poreikio Platelių ugniagesių komandai įsigyti gelbėjimo roges, 

kurios eksploatuojamos ir ant vandens, ir ant ledo. 

Tarybos narys Remigijus Striaupa teiravosi dėl didelio kiekio melagingų iškvietimų, kokia 

tendencija ir kokie sprendimai. 

Pranešėjas patikslino, kad Plungės gelbėjimo tarnyba neturėjo melagingų iškvietimų. Į 

statistiką įtraukti nepagrįsti iškvietimai, kurie traktuojami, kai gaisro nėra, kviečiama dėl dūmų nuo 

nuorūkų ar pan. Melagingo iškvietimo atveju – surenkama visa galima informacija ir perduodama 

policijai. 

Julius Nekrašas teiravosi, ar atsinaujinus autoparkui netrūksta specialistų valdyti šias 

http://www.vpgt.lt/
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priemones, kokia situacija su žmogiškaisiais ištekliais. 

M. Pronckus informavo, kad specialistų, turinčių atitinkamą išsilavinimą ir galinčių valdyti 

šias naujas auto priemones yra ir visose pamainose užtenka. Tačiau akcentavo, kad naujų ugniagesių 

trūkumas didžiulis, nes dėl geresnių darbo sąlygų ir atlyginimo jauni specialistai renkasi Klaipėdos 

priešgaisrinės tarnybos darbo vietas ir nelieka Plungėje, taip pat turi reikšmės senėjimo faktorius, nes 

ugniagesio darbui yra amžiaus cenzas. 

Tarybos narys Ramūnas Lydis teiravosi, kokios tendencijos dėl gaisrų atvirose vietovėse ypač 

dabar – sausringu laikotarpiu.  

Pranešėjas pasidžiaugė, kad eilę metų Plungės rajone, kaip didelė problema, nebėra 

akcentuojami gaisrai atvirose teritorijose, t. y. žolės deginimas. Tą lėmė bendradarbiavimas su 

Aplinkos apsaugos agentūra (toliau – Agentūra), kuriai teikiama informacija dėl išdegintų plotų. 

Agentūra tikrino surinktą informaciją ir finansinių išmokų pagalba vykdė prevenciją nustatytiems 

pažeidėjams. 

Paminėta, kad sausringu laikotarpiu buvo du gaisrai Plungės rajone: kai degė miško paklotės, 

o gaisro priežastis – nukritęs aukštos įtampos laidas, ir saulės elektrinės baterijų gaisras. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis padėkojo už pranešimą ir už šios tarnybos puikiai 

atliekamą darbą. 

Pranešėjas Vladas Šimkus, Plungės rajono savivaldybės priešgaisrinės apsaugos tarnybos 

viršininkas, išsamiai pristatė savo tarnybos metinį pranešimą. 

Marijus Kaktys teiravosi dėl ugniagesių-savanorių iniciatyvos, ar nebėra poreikio, ar 

nebeorganizuojama tai. Taip pat išsakė pastabą dėl anksčiu minėto sumažėjimo gaisrų atvirose 

vietovėse, kad tai įtakojo ir žmonių, ypač ūkininkų ūkininkavimo kultūros dėka, nes yra intensyvesnis 

ūkininkavimas ir žolės deginimas nepraktikuojamas. Pasidžiaugė visų sutelktumu ir pasiektais 

rezultatais. 

Vladas Šimkus komentavo paklausimą dėl ugniagesių-savanorių. Akcentuota, kad deja tai 

neįsigaliojo dėl lėšų trūkumo. Organizatoriai neturi galimybės aprūpinti savanorių reikalinga apranga 

ir darbo priemonėmis dėl finansavimo trūkumo. Taip pat neatsirado savanorių dėl mažo apmokėjimo, 

kuris atima galimybes gauti kitas išmokas. 

Savivaldybės meras replikavo, kad asmenims savanoriaujant gaisrų gesinime nebuvo 

taikomas socialinis draudimas. Buvo priimtas įstatymas, bet jam veikti galimybės nebuvo dėl lėšų 

trūkumo. 

Mindaugas Kaunas išsakė savo nuomonę dėl savanorių, ragindamas Savivaldybės tarybos 

narius parodyti pavyzdį ir tapti savanoriu-ugniagesiu, taip būtų skatinama savanorystė. Kalbėdamas 

apie darbo rūbus, samprotavo, kad atsirastų entuziastų savanorių, kurie norėtų ir galėtų įsigyti 

savarankiškai rūbus, paminėdamas kaip pavyzdį Šaulių sąjungos savanorius, kurie įsigyja visą 

ekipuotę, kuri kainuoja keletą šimtų eurų, savomis lėšomis. Mindaugas Kaunas tiki, jei būtų dirbama 

šiuo klausimu atidžiau, tai atsirastų ir norinčių dirbti. Tarybos narys išreiškė kritiką Priešgaisrinės 

apsaugos tarnybai galimai dėl baimės prarasti darbo vietas. 

Mindaugas Kaunas palinkėjo bendradarbiavimo ir susikalbėjimo dviem atskiroms įstaigoms: 

tai Plungės priešgaisrinės gelbėjimo tarnybai ir Plungės rajono savivaldybės priešgaisrinės apsaugos 

tarnybai, nes dirbant išvien – rezultatai yra aukštumoje. 

Vladas Šimkus kalbėjo, kad buvo teikęs paklausimą seniūnams ir socialiniams darbuotojams 

dėl gyventojų sąrašų, kuriems yra poreikis įrengti dūmų detektorius. Atsakymus gavo iš Alsėdžių ir 

Platelių seniūnijų. Atskirai pasiteiravus Šateikių seniūnijoje, buvo gautas atsakymas, kad nėra tokio 

poreikio. Iš kitų seniūnijų atsakymas negautas. 

Tarybos narys Česlovas Kerpauskas teiravosi, kokiu principu paskirstoma informacija dėl 

pagalbos poreikio kreipiantis bendruoju pagalbos Nr. 112, kai rajone yra dvi atskiros tarnybos. 

Vladas Šimkus, informavo, kad viską reguliuoja Bendrasis pagalbos centras. Jei miesto 

teritorija – pirmieji informaciją gauna PGT ir pagal gaisro sudėtingumą pasitelkia Savivaldybės 

priešgaisrinę apsaugos tarnybą. 

Mykolas Pronckus papildė pranešėją ir teigė, kad esant iškvietimui Nr. 112, kur informacija 

perduodama pajėgų valdytojui, turinčiam pajėgų planus. Kilus gaisrui vyksta trys artimiausios 
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gaisrinės autocisternos ir Plungės ugniagesių komanda dėl vadovavimo ir dėl gausesnio specialistų 

kiekio. Tada vadas priiminėja sprendimus dėl tolimesnės gelbėjimo eigos ir poreikio pasitelkti kitas 

pajėgas. 

Ramūnas Lydis teiravosi apie Platelių gelbėjimo komandos aprūpinimą gelbėjimo įranga, kai 

reikia gelbėti skęstančiuosius. 

Vladas Šimkus komentavo, kad ugniagesių komanda aprūpinta priemonėmis, nurodytomis 

Departamento patvirtintame sąraše, pavyzdžiui turi gelbėjimo liemenes, ratus, virves ir pan. 

Savivaldybės meras replikavo, kad Platelių ežero pakrantėje dirba nardytojų klubas UAB 

„Oktopusas“, kuris vasaros sezonu atlieka gelbėjimo darbus, nes jis turi elektrinę valtį ir greitai 

reaguoja į nelaimę. Paminėjo atvejį, kai nardytojai išgelbėjo 18 asmenų su hipotermija ir taip buvo 

išvengta skaudžių pasekmių. 

NUSPRĘSTA. Pavesti Administracijai organizuoti seniūnų sueigas ir spręsti klausimą dėl 

informacijos pateikimo apie gaisro prevencijos problemas. 

 

3. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento keitimo komisijos 

sudarymas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas, paminėjo, 

kad sprendimo projekte numatyta Komisiją sudaryti iš 7 narių ir įvardijo siūlomus narius: Ramūną 

Lydį, Algirdą Pečiulį, Andriejų Stančiką, Jovitą Šumskienę ir Irmantę Kurmienę. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis paprašė opozicijos atstovų įvardinti, ką jie siūlo, nes 

Komisija sudaroma laikantis proporcingumo principo. 

Tarybos narė Vida Bondauskienė pasiūlė tarybos narius: Mindaugą Kauną ir Adomą 

Zamulskį. 

Pranešėjas taip pat įvardijo, kad Komisijos pirmininku siūloma paskirti Jovitą Šumskienę. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-154 pridedamas). 

 

4. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos Etikos komisijos sudarymo ir jos 

veiklos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas akcentavo, kad sprendimo projekte numatyta Etikos komisiją 

sudaryti iš 7 narių. Išvardijo siūlomus narius: Rimantą Petkų, Remigijų Striaupą, Aliną Vičienę, Kulių 

bendruomenės pirmininkę Agnę Alčauskienę ir Šateikių bendruomenės tarybos narę Verotę 

Genutienę. 

Savivaldybės meras teiravosi opozicijos atstovų dėl jų siūlomų kandidatūrų. 

Mindaugas Kaunas pasiūlė į Komisijos narius Vidą Bondauskienę ir Adomą Zamulskį. 

Opozicijos lyderis įteikė pasirašytą pareiškimą, kuriame deleguoja Savivaldybės tarybos narę 

Vidą Bondauskienę į Etikos komisijos pirmininko pareigas bei pridėjo nepriekaištingos reputacijos 

deklaraciją. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-155 pridedamas). 

 

5. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos Etikos komisijos pirmininko 

pavaduotojo skyrimas. 

Pranešėjas įvardijo Rimantą Petkų, kaip siūlomą kandidatą į Etikos komisijos pirmininko 

pavaduotojus. 

Mindaugas Kaunas tikslinosi, kad priėmus sprendimą dėl Etikos komisijos sudarymo ir 

nuostatų patvirtinimo, įsigaliojo nuostatų 17 punktas, kur įvardinta, jog Komisijos pirmininko 

pavaduotoją Komisijos narių siūlymu iš Komisijos narių – Savivaldybės tarybos narių daugumos – 

skiria Savivaldybės taryba. Todėl suabejojo galimybe dabar paskirti Komisijos pirmininko 

pavaduotoją.  

Pranešėjas siūlė sudarytos Komisijos narių deleguoti asmenį į šią kandidatūrą. 
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Meras papildydamas siūlymą kalbėjo, kad galima nesvarstyti šio klausimo, o po pirmojo 

Komisijos posėdžio sulaukti Komisijos deleguojamo asmens į šią poziciją. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą svarstyti kitame Savivaldybės tarybos posėdyje, po Komisijos 

pirmojo posėdžio, delegavus Komisijos narį į pirmininko pavaduotojo pareigas. 

 

6. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos Antikorupcijos komisijos sudarymo ir 

veiklos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas įvardijo Antikorupcijos komisijos sudėtį siūlomus asmenis: 

Ramūną Lydį, Česlovą Kerpauską, savivaldybės kontrolierę Danutę Jarašiūnienę, Juridinio ir 

personalo administravimo skyriaus vedėjo pavaduotoją Iloną Meškauskienę, Grumblių 

bendruomenės „Varnakalnis“ narę Aliną Bružienę, Šarnelės bendruomenės pirmininkę Rimą 

Jokubauskienę ir kvietė teikti dar vieną kandidatūrą į šią Komisiją. 

Mindaugas Kaunas, opozicijos vardu pasiūlė tarybos narį Robertą Endriką ir taip pat pateikė 

opozicijos narių pasirašytą pareiškimą, kuriame deleguoja Savivaldybės tarybos narį Robertą Endriką 

į Antikorupcijos komisijos pirmininko pareigas bei pridėjo nepriekaištingos reputacijos deklaraciją. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-156 pridedamas). 

 

7. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos Antikorupcijos komisijos pirmininko 

pavaduotojo skyrimas. 

Pranešėjas akcentavo, kad tai analogiškas 5 klausimui ir galimai reikalinga pertrauka 

Komisijai pasiūlyti kandidatą į pirmininko pavaduotojo poziciją.  

Meras Audrius Klišonis pasiūlė šį klausimą taip pat atidėti kitam Savivaldybės tarybos 

posėdžiui. 

NUSPRĘSTA. Sprendimo nepriimti, nukelti klausimo svarstymą į kitą Savivaldybės tarybos 

posėdį. 

 

8. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Peticijų komisijos sudarymas. 

Audrius Misiūnas pabrėžė, kad numatyta Peticijų komisiją sudaryti iš 5 narių ir įvardijo 

siūlomus asmenis: Laimą Žilienę, Liną Ramanauską, Juridinio ir personalo administravimo skyriaus 

patarėją Donatą Norvaišienę, Plungės miesto seniūnijos seniūnę Dangirutę Jurkuvienę ir paminėjo 

apie vieną neužpildytą poziciją. 

Mindaugas Kaunas nuo opozicijos pasiūlė tarybos narį Giedrių Ramanauską. 

Pranešėjas toliau kalbėjo, kad sprendimo antra dalis numato Komisijos pirmininku skirti 

Laimą Žilienę bei trečia dalis – pirmininko pavaduotoju – Liną Ramanauską. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-157 pridedamas). 

 

9. SVARTYTA. Plungės rajono savivaldybės kolegijos sudarymas ir jos sudėties 

patvirtinimas. 

Pranešėjas pristatė sprendimo projektą, kuriame jau numatyti nariai ir priminė, kas paskirti į 

Etikos ir Antikorupcijos komisijų pirmininkus iš prieš tai svarstytų klausimų.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-158 pridedamas). 

 

Mindaugas Kaunas džiaugėsi, kad po 2 mėnesių patvirtinta Kolegijos sudėtis ir viliasi, kad 

Kolegijos darbas bus reikšmingas ir padės priimti ne vieną gerą sprendimą. 

 

10. SVARSTYTA. Plungės specialiojo ugdymo centro nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėjas pristatė nuostatų keitimo esmę, pasidžiaugė, kad Plungės specialiojo ugdymo 

centro veikla plečiasi ir bus teikiamos konsultacijos bei paslaugos ir kitoms ugdymo įstaigoms. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 
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Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-159 pridedamas). 

 

11. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. spalio 27 d. sprendimo Nr. 

T1-211 „Dėl Plungės rajono savivaldybės turizmo tarybos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas kalbėjo, kad Turizmo taryba naujai sudaryta ir yra aktyvi, todėl atsirado poreikis 

didinti tarybos sudėtį ir įvardijo sudėties struktūrą, kokia numatyta nuostatuose, kuriuos reikia 

patvirtinti šiuo sprendimu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-160 pridedamas). 

 

12. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Sporto tarybos patvirtinimas. 

Pranešėjas išvardijo numatytus septynis iš devynių Sporto tarybos narius pagal nuostatuose 

patvirtintą tvarką ir įvardijo aštuntą Sporto tarybos narį – Algirdą Pečiulį, deleguojamą tarybos narių 

daugumos. 

Mindaugas Kaunas nuo opozicijos į Sporto tarybos sudėtį pasiūlė Adomą Zamulskį ir siūlė jį 

paskirti Sporto tarybos pirmininku. 

Audrius Misiūnas nuo Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pasiūlė į Sporto tarybos sudėtį 

Julių Nekrašą. 

Esant trims kandidatams į dvi pozicijas, siūlyta balsuoti. 

Opozicijos lyderis paprašė pertraukos. 

Po pertraukos Mindaugas Kaunas prašė pakomentuoti situaciją Vyriausybės atstovo, ar gali 

valdančioji dauguma siūlyti opozicijos atstovą į Sporto tarybos sudėtį, kai opozicija savo kandidatą 

jau buvo pasiūliusi. 

Rimvydas Pilibaitis atsakė, kad tarybų sudėties sudarymas nėra reglamentuojamas Vietos 

savivaldos įstatyme ir jo nepažeidžia, tai gali būti numatyta Reglamente, bet jei nėra apibrėžta ir 

Savivaldybės tarybos toks sprendimas netenkina, siūlo balsuoti „prieš“. 

Mindaugas Kaunas replikavo, kad Vietos savivaldos įstatyme kalbama, jog visose komisijose 

turi būti išlaikoma proporcija.  

Audrius Misiūnas patikslino, kad sudarant šią Sporto tarybą yra laikomasi proporcingumo 

principo, o dėl galimybės siūlyti daugumai ar mažumai – Reglamentas to neapsprendžia. 

Robertas Endrikas siūlė balsuoti. 

Vida Bondauskienė, „Vieninga Plungė“ frakcijos vardu paprašė pertraukos. 

Po pertraukos vyko balsavimas. 

Dėl Algirdo Pečiulio kandidatūros pritarta bendru sutarimu.  

Balsuojant dėl Adomo Zamulskio kandidatūros balsai pasiskirstė sekančiai:  

Už: 8 – Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas 

Dužinskas, Mindaugas Kaunas, Giedrius Ramanauskas, Tomas Mašeckis. Susilaikė: 13 – Audrius 

Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Julius Nekrašas, Gintarė Drackienė, Česlovas Kerpauskas, Tadas 

Šetkauskis, Marijus Kaktys, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, 

Ramūnas Lydis, Gediminas Stonys. Prieš: 4 – Andriejus Stančikas, Artūras Urniežius, Linas 

Ramanauskas, Alina Vičienė. 

Siūlymui nepritarta. 

Balsuojant dėl Juliaus Nekrašo kandidatūros, Savivaldybės tarybos nariai balsavo taip: 

Už: 17 – Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Julius Nekrašas, Andriejus Stančikas, Gintarė 

Drackienė, Artūras Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Linas 

Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Ramūnas 

Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys. Susilaikė: 2 – Robertas Endrikas, Liudas Skierus. Prieš: 6 

– Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Mindaugas Kaunas, Giedrius 

Ramanauskas, Tomas Mašeckis. 

Sprendimas priimtas. 
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Posėdžio pirmininkas įvardijo, kad po balsavimo sprendimo projekto pirmame punkte 

įvardijami Algirdas Pečiulis ir Julius Nekrašas ir kvietė pranešėją pagarsinti kitą sprendimo projekto 

punktą. 

Pranešėjas įvardijo, kad Sporto tarybos pirmininku siūloma paskirti Algirdą Pečiulį. 

Posėdžio pirmininkas siūlė pritarti visam pateiktam sprendimo projektui bendru sutarimu su 

įvardintomis pavardėmis. Buvo išreikštas siūlymas balsuoti. 

Sprendimas buvo priimtas, nes balsai pasiskirstė sekančiai: 

Už: 18 – Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Julius Nekrašas, Andriejus Stančikas, Adomas 

Zamulskis, Gintarė Drackienė, Artūras Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus 

Kaktys, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, 

Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys. Susilaikė: 6 – Robertas Endrikas, Liudas Skierus, 

Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Mindaugas Kaunas, Mašeckis. Prieš: 1 – Giedrius 

Ramanauskas. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-161 pridedamas). 

 

13. SVARSTYTA. Lietuvos Respublikos 2023 metų valstybės biudžeto lėšų, skirtų išlaidoms, 

susijusioms su Plungės rajono savivaldybės mokyklų mokytojų, dirbančių pagal ikimokyklinio, 

priešmokyklinio ir bendrojo ugdymo programas, personalo optimizavimu, apmokėti, paskirstymo 

tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėjas paminėjo, kad Savivaldybė iki šiol nebuvo pasitvirtinusi tokio aprašo, o valstybės 

mastu yra Švietimo, mokslo ir sporto ministerijos patvirtintas aprašas, kuris reglamentuoja šį procesą. 

Akcentuota, kad būtina patvirtinti reikalingą tvarkos aprašą, padėsiantį Savivaldybėje reguliuoti 

Plungės rajono savivaldybės mokyklų personalo optimizavimą, išmokų tvarką. 
Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-162 pridedamas). 

 

14. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų, Plungės paslaugų ir 

švietimo pagalbos centro pedagoginių pareigybių ir nepedagoginių pareigybių, finansuojamų iš 

mokymo lėšų, didžiausio leistino skaičiaus 2023–2024 mokslo metams patvirtinimas. 

Audrius Misiūnas akcentavo, jog šis leistinas skaičius yra kintantis ir šį kartą jis keičiasi dėl 

specialiojo ugdymo poreikių tenkinimo, nes nuo 2023 m. rugsėjo 1 d. padidės etatų skaičius 

specialistų – mokytojų padėjėjų, teikiančių pagalbą mokytojams ugdymo metu, papildomai dirbs su 

specialių ugdymo poreikių mokiniais. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-163 pridedamas). 

 

15. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. balandžio 28 d. sprendimo 

Nr. T1-98 „Dėl Plungės miesto istorinio centro pastatų fasadų tvarkymo finansavimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimas. 

Pranešėjas pristatė sprendimo projekto esmę. Paminėjo, kad darbo eigoje specialistai pamatė 

poreikis įnešti daugiau aiškumo apraše ir numatė pakeitimus, įtraukdami paraiškas, paraiškų 

vertinimo pricipus bei pastatų eiliškumo vertinimui kriterijus. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-164 pridedamas). 

 

16. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Jaunimo reikalų tarybos sudėties 

patvirtinimas. 

Pranešėjas perskaitė jau sprendime numatytą jaunimo reikalų tarybos sudėtį, paminėjo 

deleguotą Savivaldybės tarybos narį Audrių Misiūną į šią tarybą ir prašė deleguoti dar vieną tarybos 

narį į laisvą poziciją. 



13 

 

Komiteto pirmininkas pasiūlė Vidą Bondauskienę ir siūlė pritarti visai sudėčiai ir pateiktam 

sprendimo projektui.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-165 pridedamas). 

 

17. SVARSTYTA. Plungės akademiko Adolfo Jucio progimnazijos nuostatų patvirtinimas.  

Audrius Misiūnas akcentavo, kad nuo 2023 metų rugsėjo 1 d. likviduojamas Plungės 

akademiko Adolfo Jucio progimnazijos vyskupo Motiejaus Valančiaus pradinio ugdymo skyrius, į 

tai atsižvelgiant, yra keičiami nuostatai. Siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-166 pridedamas). 

 

18.SVARSTYTA.Buveinės registracijos adreso Narvaišių kaimo bendruomenei suteikimas. 

Pranešėjas Andriejus Stančikas, Kaimo reikalų komiteto pirmininkas, paminėjo, kad Kaimo 

reikalų komitete šis klausimas buvo apsvarstytas ir jam pritarta, todėl siūlė tarybai pritarti pateiktam 

sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-167 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA. Atstovo į Šiaulių teritorinės ligonių kasos stebėtojų tarybą delegavimas. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas, pristatė 

sprendimo projektą. Paminėjo, kad sprendimo projektas buvo parengtas atsižvelgiant į gautą Šiaulių 

teritorinės ligoninių kasos raštą dėl delegavimo į Stebėtojų tarybą.  

Komiteto pirmininkas priminė, kad Sveikatos, socialinės apsaugos komitete buvo nuspręsta, 

kad deleguojamą asmenį įvardins Savivaldybės tarybos posėdyje, todėl siūlė deleguoti asmenį į 

Stebėtojų tarybą. 

Tarybos narė Jurgita Latakienė pasiūlė į šią tarybą deleguoti tarybos narį Tadą Šetkauskį. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-168 pridedamas). 

 

20. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. liepos 25 d. sprendimo Nr. 

T1-182 ,,Dėl Plungės rajono savivaldybės psichologinių krizių valdymo komisijos sudarymo ir jos 

veiklos reglamento patvirtinimo“ pripažinimas netekusiu galios. 

Pranešėjas paminėjo, kad Komisija buvo sudaryta COVID-19 pandemijos laikotarpiui, ir jai 

pasibaigus, ši Komisija nebeturi veiklos, todėl siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui.  
Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-169 pridedamas). 

 

21. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Bendruomenės sveikatos tarybos sudarymas. 

Tadas Šetkauskis akcentavo, kokiu principu sudaroma ši Bendruomenės sveikatos taryba ir 

įvardijo šešis iš devynių jau deleguotus asmenis, ir kvietė deleguoti dar tris Savivaldybės tarybos 

deleguojamus asmenis, kuriuos Sveikatos ir socialinės apsaugos komitete buvo nuspręsta įvardinti 

Savivaldybės tarybos posėdžio metu. 

Ramūnas Lydis pasiūlė į sudaromos tarybos narius įrašyti Tadą Šetkauskį ir Jurgitą Latakienę, 

taip pat siūlė Jurgitą Latakienę paskirti Bendruomenės sveikatos tarybos pirmininke. 

Tarybos narys Algirdas Pečiulis paminėjo, kad pasigedo Visuomenės sveikatos biuro atstovų 

minimos tarybos sudėtyje, kurie atsakingi už visuomenės sveikatą, todėl pasiūlė į Bendruomenės 

sveikatos tarybos narius įtraukti Daivą Zablockienę, Plungės rajono savivaldybės visuomenės 

sveikatos biuro direktorę. 
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Mindaugas Kaunas replikavo, kad vadovaujantis proporcingumo principu turėtų būti ir 

opozicijos siūlomas kandidatas, todėl pasiūlė Raimondą Doviltį, VšĮ Plungės rajono savivaldybės 

ligoninės Neurologijos skyriaus vedėją, gydytoją neurologą. 

Posėdžio pirmininkas dėl esančių keturių kandidatų siūlė balsuoti. 

Dėl Jurgitos Latakienės kandidatūros pritarta bendru sutarimu. 

Dėl Tado Šetkauskio kandidatūros pritarta bendru sutarimu. 

Dėl Raimondo Dovilčio kandidatūros vyko balsavimas, kurio balsai pasiskirstė sekančiai: 

Už: 8 – Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas 

Dužinskas, Mindaugas Kaunas, Giedrius Ramanauskas, Tomas Mašeckis. Susilaikė: 16 – Audrius 

Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Julius Nekrašas, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, Artūras 

Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Linas Ramanauskas, Remigijus 

Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Ramūnas Lydis, Alina Vičienė, Gediminas Stonys. Prieš: 

1 – Rimantas Petkus. 

Siūlymas nepriimtas. 

Dėl Daivos Zablockienės kandidatūros vyko balsavimas, kurio balsai pasiskirstė sekančiai: 

Už: 16 – Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, 

Artūras Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Linas Ramanauskas, 

Remigijus Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Alina Vičienė, Gediminas Stonys, Rimantas 

Petkus, Julius Nekrašas. Susilaikė: 6 – Mindaugas Kaunas, Vida Bondauskienė, Ramūnas Lydis, 

Giedrius Ramanauskas, Liudas Skierus, Adomas Zamulskis. Prieš: 3 – Robertas Endrikas, Rimas 

Dužinskas, Tomas Mašeckis. 

Siūlymas priimtas. 

Savivaldybės meras apibendrino sprendimo projekto pirmo punkto papildymą trimis 

pavardėmis, t. y. Tado Šetkauskio, Jurgitos Latakienės ir Daivos Zablockienės, ir paprašė pranešėjo 

tęsti sprendimo projekto pristatymą. 

Tadas Šetkauskis įvardijo, kad Bendruomenės sveikatos tarybos pirmininke buvo siūloma 

paskirti Jurgitą Latakienę ir kviečia pritarti visam pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-170 pridedamas). 

 

Mindaugas Kaunas teiravosi Vyriausybės atstovo, kokia jo pozicija dėl ką tik priimto 

sprendimo, kai nubalsuota už daugumos pasiūlytus kandidatus patvirtinant Bendruomenės sveikatos 

tarybos sudėtį, kai nuostatuose numatyta siūlyti Savivaldybės atstovus, ir nebuvo paisomas 

proporcingumo principas, kai tai yra numatyta Reglamente. 

Vyriausybės atstovas akcentavo, kad Įstatymas šios tarybos kaip ir Sporto tarybos sudėties 

sudarymo nereglamentuoja ir nėra susipažinęs su Bendruomenės sveikatos tarybos nuostatomis, ir 

tikisi, kad jose nėra apibrėžta pozicijos ir opozicijos delegavimo galimybės, o deleguoja tiesiog 

Savivaldybės taryba.  

 

22. SVARSTYTA.  Integralios pagalbos teikimo Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo 

patvirtinimas. 

Pranešėjas akcentavo, kad Komiteto posėdyje buvo išdėstytos pastabos dėl 14 ir 15 punktų, į 

pastabas buvo atsižvelgta, atsisakyta perteklinės informacijos reikalavimo, ir Savivaldybės tarybai 

pateiktas sprendimas su pakeitimais.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-171 pridedamas). 

 

23. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2016 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. 

T1-249 „Dėl Plungės rajono savivaldybės Neveiksnių asmenų būklės peržiūrėjimo komisijos 

sudarymo ir jos nuostatų patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimas. 

Tadas Šetkauskis paminėjo, kad šiuo sprendimu yra keičiama Komisija ir išvardijo sprendime 

nurodytas pavardes.  
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Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-172 pridedamas). 

 

24. SVARSTYTA. Plungės socialinių paslaugų centro vidaus valdymo struktūros 

patvirtinimas. 

Prieš pristatant sprendimo projektą tarybos narė Jurgita Latakienė dėl galimo interesų 

konflikto nuo sprendžiamo klausimo nusišalino, ištraukė tarybos nario kortelę ir paliko posėdžių salę. 

Tadas Šetkauskis pagarsino Komiteto metu išsakytą pastabą, kad į struktūrą nebuvo įtraukta 

Integrali pagalba ir ją teikiančių darbuotojų pareigybės, po pastabų sprendimo projektas pakoreguotas 

ir Savivaldybės tarybai pateiktas su korekcijomis. 

Taip pat dėl interesų galimo konflikto nuo klausimo nusišalino tarybos narys Audrius 

Misiūnas, palikdamas posėdžių salę. 

Vyriausybės atstovas Rimvydas Pilibaitis, reaguodamas į situaciją, siūlė ateičiai atkreipti 

dėmesį dėl struktūros, biudžetinių įstaigų nuostatų ar biudžeto bei biudžeto keitimo. Jis paminėjo, 

kad Vietos savivaldos įstatymas numato mero teikimą, kuris dabar yra įvairus: ir potvarkiu, ir raštu, 

ir suderinimu, todėl siūlė ateityje tai daryti tik potvarkiu. Atstovas paminėjo, kad kitą savaitę Vidaus 

reikalų ministerija kels šią poziciją prie Vietos savivaldos įstatymo. 

Rimvydas Pilibaitis, kalbėdamas toliau dėl nusišalinimo, įvardijo, jog rekomendacijos 

griežtesnės. Jo teigimu, tarybos narys, ketinantis nusišalinti, turėtų bent minimaliai argumentuoti šį 

sprendimą ir kreiptis į tarybą dėl pritarimo nusišalinti. Taryba balsuoja arba bendru sutarimu priima 

sprendimą dėl nusišalinimo. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu, kai balsavimo teisę pasirinko 23 Savivaldybės tarybos 

nariai iš 25 dalyvavusių posėdyje.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-173 pridedamas). 

 

25. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo 

Nr. T1-156 „Dėl Plungės rajono savivaldybės infrastruktūros plėtros rėmimo programos komisijos 

sudėties ir komisijos darbo reglamento patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas, pristatė 

sprendimo projekto esmę, akcentavo pakeitimus ir siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo 

projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-174 pridedamas). 

 

26. SVARSTYTA. Ilgalaikio materialiojo ir trumpalaikio materialiojo turto perėmimas 

Savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

Gediminas Stonys pristatė sprendimo esmę ir siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo 

projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-175 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. lapkričio 26 d. sprendimo 

Nr. T1-259 „Dėl Plungės rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių (gatvių) sąrašų patvirtinimo bei 

turto perdavimo Plungės rajono savivaldybės administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo 

teise“ ir jį keitusių sprendimų pakeitimas. 

Gediminas Stonys įvardijo išbraukiamas iš sąrašo dvi gatves: Luknos g. ir Skyplaičių g. 

Plungės mieste, siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-176 pridedamas). 
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28. SVARSTYTA. Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimas netinkamu naudoti bei jo 

nurašymas.  

Pranešėjas akcentavo pristatomo sprendimo projekto esmę ir siūlė tarybai pritarti pateiktam 

sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-177 pridedamas). 

 

29. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 27 d. sprendimo 

Nr. T1-345 „Dėl viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų 

nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas.  

Pranešėjas įvardijo sprendimo esmę ir siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-178 pridedamas). 

 

30. SVARSTYTA. Sutikimas priimti Savivaldybės nuosavybėn dovanojamą nekilnojamąjį 

turtą. 

Gediminas Stonys įvardijo, kokį nekilnojamą turtą siūloma priimti ir siūlė tarybai pritarti 

pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-179 pridedamas). 

 

31. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės atstovų delegavimo į Telšių regiono 

integruotos teritorijų vystymo programos įgyvendinimo koordinavimo darbo grupę. 

Pranešėjas įvardijo sprendimo esmę ir siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-180 pridedamas). 

 

32. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos nario Ramūno Lydžio atstovavimas 

Savivaldybei. 

Pranešėjas paminėjo, kad tarybos narys Ramūnas Lydis Savivaldybei atstovaus Latvijoje 

Tukumo rožių festivalyje. Siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui ir atsakyti į kvietimą. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-181 pridedamas). 

 

34. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės ir AB „LTG INFRA“ jungtinės 

veiklos 2021 m. kovo 2 d. sutarties Nr. SUTK (LGI)-19/A1-14 Papildomam susitarimui Nr. 3 dėl 

projekto „Plungės miesto autobusų ir traukinių stoties sujungimo projektas“ įgyvendinimo. 

Pranešėjas pagarsino klausimą ir kvietė tarybai pritarti. 

Mindaugas Kaunas teiravosi, kada numatyta preliminari darbų pradžia dėl sprendime 

minimos autobusų ir traukinių stoties sutvarkymo. 

Pranešėjas atsakė, kad viešieji pirkimai vykdomi ir tada paaiškės darbų pradžia. 

Papildydamas Savivaldybės meras kalbėjo, kad statybos leidimas gautas ir derinimai taip pat, 

įvykus viešiesiems pirkimams, bus sutvarkyta ši miesto dalis. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-182 pridedamas). 

 

35. SVARSTYTA. Sutikimas pratęsti Savivaldybei nuosavybės teise priklausančio žemės 

sklypo dalies nuomos sutartis. 

Pranešėjas akcentavo, kad sutikimo prašo asmuo, kuris nėra išsipirkęs daugiabučio namo 

sklypo, prašo jį išnuomoti.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   
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NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-183 pridedamas). 

 

36. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. gegužės 26 d. sprendimo 

Nr. T1-138 „Dėl Savivaldybei nuosavybės teise priklausančio turto valdymo, naudojimo ir 

disponavimo juo ataskaitos rengimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas akcentavo, kad ataskaitą iki liepos 1 d. turės teikti Savivaldybės meras, o ne 

Administracijos direktorius, kaip anksčiau, ir siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-184 pridedamas). 

 

Posėdžio pirmininkas Audrius Klišonis perdavė posėdžio vedimą tarybos nariui Algirdui 

Pečiuliui dėl kito klausimo pristatymo. 

 

37. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės Savivaldybei nuosavybės teise priklausančio 

turto valdymo, naudojimo ir disponavimo juo 2022 metų ataskaitos pristatymas. 

Pranešėjas Savivaldybės meras Audrius Klišonis išsamiai pristatė paruoštą ataskaitą. 

Pasidžiaugė, kad Turto skyrius praeitais metais skyrė didelį dėmesį turto panaudojimui ir 

disponavimui juo. Kalbėjo, kad aukcione buvo pardavinėjamas Savivaldybės nenaudojamas 

nereikalingas turtas, parduoti net 8 objektai, ir pasidžiaugė gautomis pajamomis, kurios siekė 36 

tūkstančius eurų. Taip pat paminėjo jau šių metų laimėjimą, kad brangiai, maždaug už 60 tūkst. eurų, 

pardavė Savivaldybės reikmėms nereikalingą objektą, esantį Vytauto g. 

Savivaldybės meras džiaugėsi Administracijos indėliu, kad stengiamasi, jog turto, kuris nėra 

reikalingas Savivaldybės poreikiams, būtų kuo mažiau ir tenkinami gyventojų poreikiai. 

Mindaugas Kaunas dėkojo merui dėl Savivaldybės administracijos pagyrimo ir taip pat 

pasidžiaugė Turto skyriaus nuveiktu darbu ir teisingais sprendimais parduodant ar nuomojant 

Savivaldybei nereikalingą turtą, kuris kasmet didina pajamas į biudžetą. 

Opozicijos lyderis išsakė pastabą, kad visgi reikia 100 proc. kritiškai įsivertinti parduodamą 

turtą, jog nenukentėtų pati Savivaldybė.  

Kalbėdamas apie Sporto kompleksą, neįžvelgė minuso, nors bendras plotas ženkliai padidėjo 

ir išlaidos padidėjo, bet pajamos taip pat padidėjo, nes Sporto kompleksas turėtų pats save išsilaikyti 

ir nors minimaliai turėtų generuoti pelną. Opozicijos lyderio manymu, turtas kuo toliau, tuo 

efektyviau yra naudojamas. 

Tarybos narys Rimas Dužinskas įvardijo ataskaitoje pastebėtus minusus, vieną iš jų – jog 

bendruomenė „Karkluoja“ patenka į penketuką panaudos gavėjų, kurie disponuoja didžiausią 

Savivaldybės nekilnojamo turto plotą. Tačiau bendruomenės poreikių šis pastatas netenkina, ten 

negalima vykdyti tinkamai veiklos, todėl siūlė Savivaldybei nors šiek tiek sutvarkyti minėtą pastatą 

arba ieškoti kitų sprendimų. 

Meras pritarė R. Dužinsko komentarui ir teigė  žinantis apie situaciją, taip pat mano, kad reikia 

pagelbėti bendruomenei, bet nedaryti už ją. Tikimasi pačios bendruomenės iniciatyvos, dalyvavimo 

projektuose, dalyvaujamajame biudžete ir pan. 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

38. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų 

skyrimo ir naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, pristatė 

parengto sprendimo projekto esmę ir siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-185 pridedamas). 

 

39. SVARSTYTA. Nuomos mokesčio už valstybinę žemę tarifų nustatymas.  

Algirdas Pečiulis, prieš pristatydamas sprendimo projektą, suabejojo, ar reikia nusišalinti 

tarybos nariams, turintiems nuomojamos valstybinės žemės. 
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Savivaldybės meras replikavo, kad tai viešas bendras interesas, jei bus nusišalinama, galimai 

nebus priimtas sprendimas visai. Meras siūlė tęsti sprendimo projekto pristatymą. 

Pranešėjas atkreipė dėmesį, kad tarifai apskaičiuoti jau už 2023 metus. 

Komiteto pirmininkas akcentavo, kad Komitete sprendimui buvo pritarta ir siūlė tarybai 

pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-186 pridedamas). 

 

40. SVARSTYTA. Žemės mokesčio tarifų nustatymas. 

Pranešėjas pristatė sprendimo projekto esmę ir siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo 

projektui. 

Tarybos narys Tomas Mašeckis teiravosi, kodėl žemės nuomos mokesčio koeficientas buvo 

sumažintas tik ūkininkams ir sodų bendrijos savininkams, bet nebuvo sumažintas privačių sklypų 

savininkams. 

Algirdas Pečiulis atsakė, kad toks buvo priimtas sprendimas dėl nuomos mokesčio tarifo. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-187 pridedamas). 

 

Adomas Zamulskis kalbėdamas apie aukščiau priimtus du sprendimus, pasidžiaugė, kad 

praeitoje kadencijoje taip pat buvo svarstomi šie klausimai ir esant rinkimų laikotarpiui buvo 

traktuojama kaip pasipinigavimas, tačiau šie koeficientai nepasikeitė nuo praeitų metų, kuriuos siūlė 

Ekonomikos, finansų ir biudžeto komitete ir už tai balsavo, o ne politikavo. 

 

41. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 23 d. sprendimo Nr. 

T1-51 „Dėl Plungės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių (be 

pareigybių, finansuojamų iš ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus patvirtinimo“ ir jį keitusio 

sprendimo pakeitimas. 

Pranešėjas pristatė sprendimo projekto esmę. Akcentuota, kad etatų skaičius didėja tik 

Plungės „Ryto“ pagrindinėje mokykloje ir lopšelyje-darželyje „Raudonkepuraitė“. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Mindaugas Kaunas replikavo, kad leidžiant padidinti etatų skaičių, reikia nepamiršti, kad 

šiuos etatus įstaigos turi išsilaikyti pačios, kad nebūtų, jog po pusmečio bus prašoma finansavimo 

išlaikyti šias darbo vietas. 

Savivaldybės meras pasidžiaugė puikiu Mindaugo Kauno pastebėjimu ir Alsėdžių Stanislovo 

Narutavičiaus gimnazijos sugebėjimu išlaikyti papildomus etatus iš uždirbtų pinigų. Paminėta, kad 

analogiškai bus reikalaujama ir iš Plungės „Ryto“ pagrindinės mokyklos. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-188 pridedamas). 

 

42.SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo Nr. 

T1-2 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas pristatė sprendimo projekto esmę ir siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo 

projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-189 pridedamas). 

 

43. SVARSTYTA. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. sausio 26 d. sprendimo 

Nr. T1-3 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

Pranešėjas išsamiai pristatė sprendimo projekto esmę ir siūlė tarybai pritarti pateiktam 

sprendimo projektui. 
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Sprendimas priimtas bendru sutarimu.   

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-190 pridedamas). 

 

44. SVARSTYTA. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pagarsino, jog 2023 m. birželio 21 d. buvo gautas 

opozicijos lyderio Mindaugo Kauno prašymas dėl informacijos pateikimo, kuris persiųstas 

susipažinimui visiems Savivaldybės tarybos nariams.  

Audrius Klišonis replikavo, kad į šį prašymą bus išsamiai atsakyta teisės aktuose numatytais 

terminais ir paprašė gerbti vieniems kitus, kad ateityje tokie prašymai, į kuriuos prašoma atsakyti per 

trumpą laiką, nebūtų pateikinėjami paskutinę dieną.  

Mindaugas Kaunas vis dėlto paprašė Audriaus Klišonio atsakyti žodžiu dėl UAB „Plungės 

šilumos tinklai“ (toliau – Bendrovė) esamos situacijos dėl Bendrovės valdymo organų ir atkreipė 

dėmesį, kad šios Bendrovės generalinė direktorė š. m. birželio 9 d. buvo atleista iš darbo, birželio 15 

d. Kontrolės komiteto metu buvo klausta Juridinio ir personalo skyriaus vadovo, ar yra paskirta 

valdyba, kokie pasikeitimai, ar yra direktorius, tačiau niekas nebuvo aišku, o šiai dienai matyti, kad 

yra paskirtas šios Bendrovės laikinasis direktorius. 

Mindaugas Kaunas paprašė Savivaldybės mero pirminės informacijos. 

Audrius Klišonis atkreipė dėmesį, jog, jeigu šiuo atveju užtenka pirminės informacijos, tai 

gali atsakyti ir pagarsino pirmąjį pateikto prašymo klausimą: „UAB „Plungės šilumos tinklai“ esama 

situacija dėl įmonės valdymo organų paskyrimo ir tolimesnė įmonės veikla“. Audrius Klišonis 

nurodė, kad š. m. gegužės 6 d. turėjo susitikimą su Bendrovės valdybos pirmininku ir generaline 

direktore ir po šio susitikimo gavo prašymą dėl atsistatydinimo vienos iš Valdybos narių. Kitą dieną, 

t. y. gegužės 7 d., atsistatydinimo prašymus gavo iš kitų Valdybos narių, atsistatydinimai priimti. 

Audrius Klišonis akcentavo, kad Valdyba gegužės 7 d. turėjo posėdį, kurio metu buvo gautas 

Bendrovės generalinės direktorės prašymas dėl atleidimo iš pareigų ir, Savivaldybės mero teigimu, 

berods nuo gegužės 9 d. šį direktorės prašymą tenkino. Valdyba netgi nesilaikė LR darbo kodekse 

numatytų 14 d. termino generalinės direktorės atleidimui dėl darbų perdavimo. Atsižvelgiant į tai, 

Bendrovės technikos direktorius buvo paskirtas laikinai eiti direktoriaus pareigas bei Savivaldybės 

mero potvarkiu paskirta laikinoji Valdyba, į kurios sudėtį įeina 3 Savivaldybės administracijos 

darbuotojai, 2 UAB „Plungės šilumos tinklai“ darbuotojai. 

Audrius Klišonis akcentavo, kad laikinoji valdyba veikia.  

Mindaugas Kaunas pasitikslino, kada sudaryta ši Valdyba. 

Audrius Klišonis atkreipė dėmesį, kad visa prašoma informacija bus detaliai pateikta raštu bei 

paaiškino, kad Valdyba iš 3 kandidatų atrinko vieną, kuris sutiko laikinai eiti UAB „Plungės šilumos 

tinklai“ generalinio direktoriaus pareigas iki tol, kol bus išrinktas nuolatinis vadovas. Audrius 

Klišonis pabrėžė, kad yra pavedęs Savivaldybės administracijai organizuoti nuolatinės valdybos 

rinkimus, kuri ir išrinks nuolatinį Bendrovės vadovą.  

Audrius Klišonis taip pat pastebėjo, kad prieš 5–6 mėn. yra pradėta, ir Savivaldybės 

administracija jau pradeda organizuoti kitų įstaigų valdybų rinkimus, kadangi Valdyba negali būti 

ilgiau kaip 4 metus. 

Mindaugas Kaunas klausė, kokiu būdu laikinoji Bendrovės valdyba atrinko kandidatą laikinai 

eiti Bendrovės vadovo pareigas, ar buvo skelbtas konkursas. 

Audrius Klišonis atsakė, kad konkursą skelbti nebuvo galimybės, kadangi ankstesnė UAB 

„Plungės šilumos tinklai“ valdyba pasielgė nekorektiškai, iš karto patenkindama prašymą ir 

atleisdama Bedrovės vadovę, o kadangi Bendrovė negali būti be vadovo, tai buvo priimtas laikinas 

sprendimas ir  esant „force majeure“ sąlygoms, toks variantas galimas.  

Audrius Klišonis pasiteiravo, ar bus dar klausimų. 

Mindaugas Kaunas atsakė, jog šiuo momentu ne, palauks raštiško atsakymo. 

Audrius Klišonis pagarsino antrąjį Mindaugo Kauno pateikto prašymo klausimą: „Sodo g. 

teisminio ginčo esama situacija ir proceso perspektyvos“. Audrius Klišonis atkreipė dėmesį, kad 

neaišku, kiek Savivaldybės nariai yra susipažinę, ir ar buvo pateikta informacija šiuo klausimu, nes 

buvusio Administracijos direktoriaus kai kurie susitarimai, pasirašymai su Rangovu nebuvo 
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Savivaldybės merui žinomi, ir suabejojo, ar tokie susitarimai buvo žinomi kitiems Savivaldybės 

tarybos nariams. 

Savivaldybės meras pastebėjo, kad šis procesas šiuo metu yra teisminio proceso eigoje, o kai 

kurie pasirašyti susitarimai keičia visą esmę ir perspektyva teisminio proceso metu darosi miglota, 

tačiau tikisi, jog bus gauti pasiūlymai iš advokatų su patarimais, kaip reikia toliau pasielgti.  

Audrius Klišonis toliau komentuoti atsisakė, kad nepadarytų vienokio ar kitokio poveikio 

teisminio proceso situacijoje.  

Mindaugas Kaunas, atsižvelgdamas į tai, kad jis buvo paminėtas kaip Administracijos 

direktorius, paklausė, ar yra kokia teisininkų išvada šiuo klausimu ir ar galima ją pamatyti. 

Audrius Klišonis atsakė, jog be abejo taip ir priminė, kad atsakymas į pateiktą prašymą bus 

pateiktas ir su visomis teisininkų išvadomis, kurios yra pateiktos, ir tarybos nariai galės susipažinti. 

Mindaugas Kaunas paklausė, ar tarybos nariai susipažins prieš sprendimus ar po sprendimų. 

Audrius Klišonis atsakė, kad po sprendimų.  

Mindaugas Kaunas suabejojo dėl informacijos reikalingumo, jei ji bus pateikta po sprendimų. 

Audrius Klišonis atkreipė dėmesį, kad Savivaldybės taryba yra politinis organas, o ne 

administracinė struktūra ir pastebėjo, kad kaip buvęs Administracijos direktorius Mindaugas Kaunas, 

pasirašė susitarimus visiškai neinformuodamas mero ir tarybos narių, ir dabar tai kardinaliai keičia 

visą situaciją šioje byloje.  

Taip pat nurodė, kad Administracijos direktorius, pasirašęs tokius susitarimus, turėjo šią 

informaciją pateikti Savivaldybės tarybos nariams, o jis, kaip meras, šios informacijos nematė, ir tik 

susipažinus su bylos medžiaga, iškilo klausimas dėl vienos ar kitos bylos sėkmės.   

Audrius Klišonis pagarsino trečiąjį Mindaugo Kauno pateikto prašymo klausimą: „Plungės 

universalaus sporto komplekso viešojo pirkimo dėl rangovo parinkimo situacija“. Savivaldybės 

meras akcentavo, kad ketvirtą kartą yra nutraukta pirkimo procedūra, kadangi buvo gautos 

pretenzijos, susijusios su šiais metais įsigaliojusiais reikalavimais dėl žaliojo pirkimo.  

Audrius Klišonis pastebėjo, kad šiuo klausimu buvo kreiptasi į Aplinkos ministeriją, iš kurios 

gautas išaiškinimas, bei papildomai kreiptasi ir į Viešųjų pirkimų tarnybą, kuri pritarė šiems 

reikalavimams dėl žaliųjų pirkimo. Audrius Klišonis akcentavo kad atsižvelgiant į tai, kad iš abiejų 

institucijų buvo gauti tokie patys atsakymai, tai pirkimo procedūra turi būti vykdoma iš naujo.  

Audrius Klišonis pagarsino ketvirtąjį Mindaugo Kauno pateikto prašymo klausimą: „Telšių 

g. viešojo pirkimo dėl rangovo parinkimo esama situacija“. Jis nurodė, kad pirkimas, panašu, kad yra 

įvykęs, yra sustatyta eilė, šiuo metu tikrinama dokumentacija ir artimiausiu metu bus pasirašyta 

rangos sutartis, jei nebus gauta pretenzijų.  

Audrius Klišonis pagarsino penktąjį Mindaugo Kauno pateikto prašymo klausimą: „Plungės 

rajono seniūnijų gatvių apšvietimo modernizavimo II etapo viešojo pirkimo dėl rangovo parinkimo 

situacija“. Meras nurodė, kad kiek jam žinoma, sutartis jau yra pasirašyta dėl 6 seniūnijų, dėl kitų 

seniūnijų, tai 2 seniūnijoms buvo gauta per aukšta kaina, t. y. Paukštakių sen. ir Kulių sen., t. y. 

atidėta, su viena seniūnija – Šateikių, situacija yra problematiškesnė, nes vienos gatvės kabeliavimas 

šiais metais ESO nebus padaromas, tačiau yra planuojama pradėti darbus, o vienai gatvei stabdyti 

sutartį ir darbus pabaigti iki kitų metų liepos 1 d. Paukštakių seniūnijoje modernizavimas bus atliktas. 

Vida Bondauskienė atkreipė mero dėmesį, kad posėdžio metu buvo pažeistas Reglamento 127 

p., kuriame nurodyta, kad opozicijos lyderis turi teisę užduoti pirmumo klausimus, o buvo momentų, 

kai šis punktas buvo pažeistas, todėl prašė ateityje šį klausimą spręsti ir nepažeidinėti Reglamento. 

Taip pat Vida Bondauskienė paprašė ateityje pristatyti š. m. balandžio mėn. Savivaldybės 

administracijai pristatytus politinio asmeninio pasitikėjimo valstybės tarnautojus, patarėjas.   

Audrius Klišonis atsakė, kad tai nebus sudėtinga. 

Adomas Zamulskis akcentavo, kad trumpai sureaguos į prieš tai buvusius klausimus, kurie 

buvo suformuluoti Mindaugo Kauno. 

Adomas Zamulskis akcentavo, kad dėl Sodų g. pasisakys plačiau, kai bus gauti aiškūs 

atsakymai, tačiau atkreipė dėmesį į tai, kad advokatams kokią užduotį pavedi, tai jie tai ir vykdo.  
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Taip pat pakomentavo dėl Plungės universalaus sporto komplekso dėl vėlavimo ir prisiminė, 

kad kai buvo pastabos dėl klaidų teikiamos buvusiam Administracijos direktoriui, ir dabar susiklostė 

analogiška situacija, dėl kurios visi viską supranta ir elgiasi etiškai.  

Toliau Adomas Zamulskis pasiteiravo dėl tarybos narių darbo apmokėjimo ir ar yra žinomos, 

kokios sumos bus išmokamos tarybos nariams įsigaliojus teisės aktų pakeitimams nuo š. m. liepos 1 

d., ar bus skiriamos kokios tikslinės dotacijos iš Vyriausybės šiems klausimams spręsti, ar 

Savivaldybė turės kaip nors savo lėšomis tai atlyginti, ir ar yra paskaičiuota, kokia suma bus 

reikalinga iki 2023 m. gruodžio 31.  

Adomas Zamulskis pateikė ir antrą klausimą, atkreipdamas dėmesį į tai, kad Vietos ūkio ir 

ekologijos komitete buvo kalbama dėl socialinių būstų ir buvo pateikta informacija, kad kai buvo 

kalbama apie regioninius pinigus ir buvo numatyta socialinių būstų statyba, tiksliai neprisiminė, kiek 

buvo numatyta lėšų, tačiau nurodė, kad tame Komitete buvo pasakyta mintis, jog yra atsisakoma šių 

būstų statybos, nes yra numatyta socialinius būstus steigti viename iš Plungės technologijų ir verslo 

mokyklos bendrabutyje. Klausė, kokiame Komitete tai yra numatyta, o gal čia yra Savivaldybės 

administracijos nuspręsta. 

Audrius Klišonis, atsakydamas į pirmąjį Adomo Zamulskio klausimą dėl tarybos nario darbo 

apmokėjimo, nurodė, kad situacija yra gana paradoksali ir, kol dar nėra pasirašytas įstatymo 

pakeitimas, šios situacijos nelabai gali komentuoti. 

Savivaldybės meras kalbėjo, jog įstatyme tarybos yra įpareigotos iki birželio 30 d. pasitvirtinti 

naują tarybos narių darbo apmokėjimo tvarką, todėl reikia pakeisti savo Reglamentą dėl apmokėjimo. 

Taip pat Audrius Klišonis akcentavo, jog kalbėjosi tiek su tarybos posėdyje dalyvaujančiu 

Vyriausybės atstovu, tiek su Vyriausybės atstovu Telšiuose, teisininku Remigijumi Macu, kad, jeigu 

bus pasirašytas įstatymo pakeitimas ir jis jau nebebus keičiamas, tai š. m. liepos mėn. tarybos 

posėdyje, šiandien sudaryta ir patvirtinta Reglamento keitimo komisija turėtų pateikti pakeistą 

Reglamento sprendimo projektą. 

Tačiau kol nėra pasirašytas pats įstatymas, mero teigimu, būtume kaip įstatymo pažeidėjai, 

nes liepos mėn. merui pasirašius sprendimo projektą ir numačius tarybos narių darbo apmokėjimą, 

kurį jie gautų jau rugpjūčio mėn., tai gali būti traktuojama kaip įstatymo pažeidimas, nes birželio 30 

d. dar taryba nebus patvirtinusi naujo Reglamento dėl tarybos narių darbo apmokėjimo. 

Toliau Savivaldybės meraspaminėjo, kad tai yra norminis teisės aktas ir jo projektas tarybai 

turi būti pateiktas ne anksčiau kaip prieš 7 dienas.  

Audrius Klišonis akcentavo, kad bet kuriuo atveju tai yra kaip įstatymo pažeidimas.  

Audrius Klišonis taip pat nurodė, kad paskaičiavimai dėl tarybos narių darbo apmokėjimo yra 

padaryti ir šiais metais jau buvo numatyta didesnė pinigų suma 263 tūkst. eurų Savivaldybės biudžete, 

tačiau š. m. pabaigoje Savivaldybei gali trūkti 70–80 tūkst. eurų tarybos narių darbo apmokėjimui. 

Savivaldybės mero teigimu, dar nėra žinoma, ar visi tarybos nariai naudosis šiuo apmokėjimu. 

Dėl papildomų pinigų gavimo, Audrius Klišonis atkreipė dėmesį, kad kai kurios didesnės 

savivaldybės kaip Kauno miesto, Kauno r. sav. buvo nusimatę didesnes pinigų sumas, tai joms šiuo 

atveju problemų nekyla, tačiau kitoms savivaldybėms kaip Kazlų Rūda, Plungės r. sav., tai yra 

sunkiau, nes pavyzdžiui praėjusioje kadencijoje Plungės r. sav. 4 metams užteko 22 tūkst. eurų, o 

dabar išaugo išlaidos ir per 1 metus reikės apie 360 tūkst. eurų.  

Audrius Klišonis taip pat atkreipė dėmesį, kad Savivaldybių asociacijos suvažiavime daugelis 

merų pasisakė, kad tai yra per didelė pinigų suma, tačiau, įstatymas, turi būti vykdomas.  

Audrius Klišonis atkreipė dėmesį, kad neaišku, ar tai bus kompensuojama, o paties jo 

siūlymas būtų peržiūrėti tą dalį iš gyventojų pajamų mokesčio, kuris yra skiriamas Savivaldybei ir 

tuo būdu kompensuotis.  

Taip pat Audrius Klišonis pakomentavo, kad buvo ir tokių nuomonių, kad apmokėjimas 

tarybos nariams už darbą nėra didelis ir Savivaldybės gali apmokėti iš savu resursų, tačiau Audriaus 

Klišonio nuomone, tai nėra gerai, taip pat atkreipė dėmesį, kad šioje situacijoje yra daug neaiškumo, 

nes neaišku, LR prezidentas pasirašys įstatymo pakeitimą, ar atmes su kokiomis nors pastabomis. 

Dėl socialinių būstų Audrius Klišonis akcentavo, kad tikrai buvo numatyta apie 1,7 mln. eurų 

socialinių būstų statybai, t. y. 12 kambarių Sausdravo gatvėje, tačiau atkreipė dėmesį, kad yra kalbėta 
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apie ne Savivaldybės pavaldume esantį pastatą, t. y. Plungės technologijų ir verslo mokyklos 

bendrabutį, kuriame, pasak Audriaus Misiūno, šios mokyklos direktoriaus, yra 70-80 vadinamųjų 

boksų ir yra galimybė kreiptis į Švietimo, mokslo ir sporto ministeriją, kad rengti Vyriausybės 

nutarimą dėl to pastato perdavimo Savivaldybei ir ten būtų įrengti socialiniai būstai, t. y. 2 kambarių 

70–80 butų.  

Audrius Klišonis pažymėjo, kad toks variantas būtų 5 kartus daugiau negu jie būtų statomi 

Sausdravo gatvėje, ir būtų prisidėjimas iš Savivaldybės, tačiau čia yra galimybė skolintis, nes čia yra 

europinės lėšos. 

Paminėta, kad tokiu atveju trečdaliu sumažėtų laukiančių socialinių būstų eilė. 

Audrius Klišonis nurodė, kad dėl šio klausimo dar bus kalbama, bet čia yra idėja, kad vienu 

momentu galėtų suteikti daugiau socialinių būstų žmonėms. 

Ramūnas Lydis atkreipė tarybos narių dėmesį, kad yra sulaukęs žmonių, gyvenančių S. Nėries 

g., skambučių dėl kvapų, sklindančių vakarais, o ypač naktimis, bei pasiūlė kažkokiu būdu spręsti tą 

klausimą ir Savivaldybės administracijai susikviesti toje pusėje esančius ūkininkus, kad jie taikytų 

kvapų slopinimo technologijas, nes toje gatvėje gyvenantiems žmonėms dėl sklindančių kvapų yra 

labai didelis diskomfortas. 

Audrius Klišonis atsakė, kad gamybiniame pasitarime yra kalbėta šiuo klausimu, procedūros 

yra pradėtos ir tikisi, kad po vienokių ar kitokių priemonių situacija bus geresnė. 

Vida Bondauskienė paprašė, kad tarybos narys Gediminas Stonys pristatytų komandiruotės 

Čekijoje ataskaitą, nes taryba jį delegavo ir Reglamente yra numatyta, jog tarybos narys turi pristatyti 

ataskaitą.    

Gediminas Stonys kalbėjo apie savo komandiruotę Bruntalyje, nurodė, kad vyko kartu su M. 

Oginskio meno mokyklos direktore Rita Urniežiene ir Žemaičių Kalvarijos seniūne Dovile Brasaite. 

Gediminas Stonys trumpai pristatė savo kelionę, nurodė objektus, kuriuos aplankė, renginius, 

kuriuose dalyvavo, perdavė linkėjimus iš Čekijos miesto Bruntalio.  

Rimas Dužinskis paklausė, ar jau žinoma, kurioje vietoje vyks Vikingų regata. 

Audrius Klišonis atsakė, kad kaip tik buvo pirmasis susirinkimas, dalyvių pozicijos išsiskyrė, 

tačiau įvertinus tai, kad yra pasirašyta sutartis su UAB „VVARFF“ ir jie jau pradės irklavimo bazės 

statybą, tai ateityje planuojama ten rengti, tačiau šiemet Vikingų regata vyks senojoje vietoje.  

Audrius Misiūnas pateikė klausimą Rimui Dužinskui, teiraudamasis jo, kaip „Olimpas“ 

vadovo dėl „Olimpas“ vardo įregistravimo, ar viskas yra tinkamai sutvarkyta su registracija, nes yra 

žinoma, kad Palangoje ir LKL yra komandos su tokiu pačiu pavadinimu „Olimpas“. Baiminamasi, 

kad nekiltų problemų, juridinių ginčų.  

Rimas Dužinskas atsakė, kad kiek jis žino „Olimpas“ vardas nėra registruotas Registrų centre, 

ir jei Palanga bus įregistravusi, tai mes turėsime problemų, arba galės komanda būti kitu vardu, 

pavyzdžiui „Plungės Olimpas“. 

Adomas Zamulskis pastebėjo, kad, jei jis neklysta, tai komandų vardu „Olimpas“ yra daugiau 

ir paklausė, kada kitas tarybos posėdis bus liepos mėn. ir pasitikslino, ar rugpjūčio mėn. taryba ilsėsis. 

Audrius Klišonis atsakė, jog kitas tarybos posėdis numatytas liepos 27 d., o rugpjūčio mėn. 

tarybos posėdžio pagal tradiciją nebus, nebent bus kokios „force majeure“ aplinkybės.   

Audrius Klišonis, baigdamas posėdį priminė, kad visoje Lietuvoje yra paskelbta akcija 

„Milijonas vaistinėlių Ukrainai“ ir paprašė joje dalyvauti bei nurodė vietas, kur galima palikti senas 

vaistinėles Ukrainai. Taip pat padėkojo visiems, dalyvavusiems tarybos posėdyje. 

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                        Audrius Klišonis 

 

Posėdžio sekretorė                       Irma Kvizikevičienė 

 

Posėdžio sekretorė                       Irmantė Kurmienė 
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Remigijus Ačas - Informacinių technologijų skyriaus vedėjas, 

Živilė Bieliauskienė - Turto skyriaus vedėja, 

Anastasija Bojog - Savivaldybės mero patarėja, 

Oresta Gerulskienė - savivaldybės gydytoja, 

Kristina Karalienė - Socialinės paramos skyriaus vyr. specialistė, 

Judita Kaveckienė - Protokolo skyriaus specialistė, 

Arvydas Liutika - Vietos ūkio skyriaus vedėjas, 

Lina Liūnienė - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus specialistė, 

Lina Luotienė - Finansų ir biudžeto skyriaus vyriausioji specialistė, 

Martyna Piekuvienė - Protokolo skyriaus specialistė, laikinai einanti Protokolo 

skyriaus vedėjos pareigas, 

Rimvydas Pilibaitis - Vyriausybės atstovas Šiaulių ir Telšių apskrityse 

Mykolas Pronckus - Klaipėdos priešgaisrinės gelbėjimo valdybos Plungės 

priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos viršininkas, 

Jolanta Puidokienė - Socialinės paramos skyriaus vedėja, 

Gintaras Ramonas - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vyr. 

specialistas, 

Gintautas Rimeikis - Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas, 

Linas Rimeikis - Informacinių technologijų skyriaus kompiuterininkas, 

Toma Rupeikė - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyr. specialistė, 

Jurgita Saldukienė - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjo 

pavaduotoja, 

Milda Šapalienė - Finansų ir biudžeto skyriaus vyr. specialistė, 

Vilma Šarnienė - Savivaldybės mero patarėja, 

Vladas Šimkus - Plungės rajono savivaldybės priešgaisrinės apsaugos tarnybos 

viršininkas, 

Jovita Šumskienė - laikinai einanti Administracijos direktoriaus pavaduotojo 

pareigas, 

Margarita Tamošauskienė - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Vytautas Tumas - Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas, 

Ingrida Uznevičiūtė - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vyr. specialistė, 

Žaneta Vaitkuvienė - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, 

Dangirutė Vaškienė - Švietimo ir sporto skyriaus vyr. specialistė, 

Gintarė Višinskytė - Švietimo ir sporto skyriaus vyr. specialistė (tarpinstitucinio 

bendradarbiavimo koordinatorė), 

Regina Žilinskienė - Finansų ir biudžeto skyriaus vyr. specialistė. 
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